
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej,  

w dniu 30 grudnia 2019 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 1 interpelację: 

 

Interpelacja w sprawie zagospodarowania terenów pokopalnianych i hałd, które na 

stałe wpisały się w krajobraz Górnego Śląska. Radna uważa, że doskonałym pomysłem byłoby 

umożliwienie powstania na hałdach farm fotowoltanicznych. Poprawi to wizerunek miasta, oraz 

zrealizuje pomysł ekologiczny i ekonomiczny.  

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 interpelację: 

 

Interpelacja w sprawie solidnej naprawy uszkodzonego torowiska przy ulicy Katowickiej  

na wysokości nr 57. Radna wnioskuje, by ten problem rozwiązać współpracując ze spółką 

Tramwaje Śląskie S.A.  

 

Radny Bartosz Karcz – złożył 5 zapytań: 

 

1. Radny prosi o przesłanie kopii pozwu skierowanego przeciwko gminie – miastu 

Świętochłowice przez przedsiębiorstwa  „Budorem” oraz „Termoprojekt Sp z o.o.”  

w związku z realizacją umowy objętej zamówieniem publicznym  

pt.: „Termomodernizacja budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Świętochłowicach 

wraz z jego przebudową, w celu poprawy efektywności energetycznej w infrastrukturze 

publicznej”, lub ewentualne udzielenie informacji, że taki pozew nie został skierowany. 

Dodatkowo radny prosi o przesłanie załączników do opinii prawnej z dnia 

20.10.2019 r. tj. projektu ugody i tabeli analiz skutków finansowych ugody.   

 

2. Radny prosi o przesłanie kopii pozwu skierowanego przeciwko gminie – miastu 

Świętochłowice przez Mostostal Zabrze – wykonawcy wyłonionemu w trybie 

zamówienia publicznego, w postępowaniu pt.: „Przebudowa stadionu żużlowego wraz 

z zapleczem i infrastrukturą towarzyszącą na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji 

„Skałka” w Świętochłowicach oraz przebudowa i termomodernizacja budynku siedziby 

Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka” – etap I przebudowy, wraz z uzyskaniem 

prawomocnego pozwolenia na użytkowanie”. 

 



 

 

3. Radny prosi o udzielenie informacji o wszystkich działaniach podjętych przez gminę  

w 2019 r. w celu utworzenia w Lipinach komisariatu policji, oraz rezultatu tych działań 

(wskazanie czy zostanie taki komisariat utworzony). 

 

4. Radny prosi o udzielenie informacji, jakie czynności podjęto w 2019 r. i jakie będą 

podejmowane w 2020 r., bądź są planowane, w zakresie przygotowania dokumentacji 

budowlano – wykonawczej zadań ujętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Świętochłowice tj.: 

• Budowa zjazdu z DW 902 (DTŚ). 

• Rozbudowa układu komunikacyjnego w rejonie ulic Uroczysko i Krasickiego 

w Świętochłowicach.  

 

5. Radny prosi o udzielenie informacji, jakie czynności podjęto w okresie  

od dnia 16.11.2018 r. do dnia 02.10.2019 r. w celu wyłonienia generalnego wykonawcy 

oraz inżyniera kontraktu w zakresie realizacji zadania pt.: „Poprawa jakości środowiska 

miejskiego Gminy Świętochłowice – remediacja terenów zdegradowanych  

i zanieczyszczonych w rejonie stawu Kalina wraz z przywróceniem jego biologicznej 

aktywności”  

 

Radny Łukasz Respondek – złożył 5 zapytań: 

 

1. Radny prosi o naprawę latani przy ul. Nowej, na wysokości skrzyżowania z ulicą 

Wiśniową. Radny uważa, iż brak światła w tym miejscu po zmroku utrudnia 

widoczność. Radny wnioskuje, by potraktować sprawę jako pilną. 

 

2. Radny pyta, dlaczego w sprawie inwestycji dotyczącej wymiany nawierzchni i budowy 

miejsc parkingowych w okolicy Osiedla Góry Hugona nie było konsultacji społecznych? 

Ile miejsc parkingowych było przed tą inwestycją, a ile jest obecnie? Jakie jest 

zapotrzebowanie w tej okolicy na miejsca dedykowane osobom niepełnosprawnym? 

 

3. Radny twierdzi, iż na sesji w dniu 25.03.2019 r. Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie ustanowienia nagrody „„Zasłużony dla miasta” będącej wyrazem uznania za 

działalność na rzecz miasta. Radny pyta czy nagroda „Zasłużony dla miasta 

Świętochłowice” została przyznana? Jeżeli nie została przyznana, to z jakiego 

powodu? 

 

 



 

 

4. Radny składa zapytanie w związku z zamiarem sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

działki położonej na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka” w Świętochłowicach  

o nr 4036. Z jakiego powodu podjęto decyzję o sprzedaży tej działki? Czy ktoś wyraził 

wstępne zainteresowanie jej nabyciem? W planie zagospodarowania przestrzennego 

działka ma mieć charakter usługowo-rekreacyjny. To dosyć szeroki wachlarz 

możliwości. Jaką konkretnie działalność władze miasta dopuszczają na tym obszarze? 

 

5. Radny składa w sprawie podwyżek na obiektach Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka” 

w Świętochłowicach od dnia 02.01.2020 r. Radny pyta na jakiej podstawie 

i z jakiego powodu podjęto decyzję o podniesieniu opłat za korzystanie m. in. z kortów 

do squasha i basenu krytego? 

 


